
Zveřejněno na Fb a Melodiaart říjen 2024 

Po maturitě na jesenickém gymnáziu jeho kroky vedly do Anglie do města Cambridge, 
kde v Sawston Hall studoval angličtinu. Na Univerzitě Palackého v Olomouci 
absolvoval právnickou fakultu a souběžně Univerzity of New York in Prague. Do 
Jeseníku se vrátil plný pracovních zkušeností v zahraničí – v USA, Rusku, Číně a 
Francii, kde sedm let řídil filiálku Fenix Group, a.s. 

 

Zveřejněno na Fb a Melodiaart říjen 2024 

 

Pane Svozile, v lednu 2024 jste se stal generálním ředitelem společnosti 
Fenix Group, a.s., kterou založil a úspěšně vedl Váš otec. Určitě chcete 
pokračovat v jeho odkazu, ale máte jistě i představy o svých nových 
prioritách. Můžete nám je přiblížit? 

Bateriová úložiště, zejména pro průmysl a tzv. podpůrné služby pro stabilizaci sítě 
a efektivita ve výrobě sálavých topných systémů. 

 

Jak uplatníte zkušenosti z manažerského postu ve Francii, kde jste vedl dceřinou 
společnost Fenix Group, a.s.? 

Jako zásadní. Společnost ACSO, což je naše filiálka ve Francii, se postupem času 
propracovala na druhé místo (za Fenix Trading, s.r.o., v ČR) a je jednou z hlavních pilířů 
naší skupiny. Její role je důležitá i proto, že se jedná o moderní, dobře diverzifikovanou 
společnost, která je stabilní a zisková. Což v době její akvizice nebylo. 

 

Setkáváme se krátce po extrémních povodních, které neušetřily ani Váš závod. Máte 
plán, jak se s tím vyrovnáte? 

Tvrdou prací, která má jediný cíl. Co nejrychleji znovu zprovoznit výrobu, abychom 
nezklamali naše zákazníky. 

 

O Vašem otci je známo, že je jesenickým patriotem, a co Vy a Váš vztah k tomuto regionu? 

Do Jeseníku jsem se letos znovu nastěhoval po 25letech. Na město koukám čerstvýma 
očima a obrázek si ještě tvořím. 

 

Váš otec směřoval podporu společnosti Fenix Group, a.s., k mladým lidem. Půjdete 
v jeho šlépějích? 

Podporovat se má zejména rozvoj do budoucnosti, takže ano. 

 

Přála bych si, abyste 6. 11. 2025 na večeru „S Václavem Žmolíkem nejen o umění“ usedl 
do křesla pro regionální osobnost tak jako Váš otec v roce 2022. Společnost Vám 
budou dělat členka týmu Lékaři bez hranic, MUDr. Kristina Höschlová, a česko 
nigerijský podnikatel Obong Mgr. Obonete S. Ubam, rodák z Bruntálu žijící ve 
Španělsku. Přijmete naše pozvání a proč? 

Rád, pokud mi to pracovní povinnosti dovolí. Nevynechám žádnou příležitost se seznámit 
se zajímavými lidmi. 



 

Za rozhovor děkuje Viola Králová 

 


